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خبـــر

بنگاه

 زائران رضوی مشهد آماده میزبانی از
مشـــهد - در آســـتانه تعطیلات نیمه خرداد و عید قربان، 
کمیته هـــای خدمات رســـانی ســـتاد اجرایـــی خدمـــات 
ســـفر خراســـان رضوی برای میزبانی از زائران فعال شد.

 »حجت الاســـلام علی عسگری« جانشـــین رئیس ستاد 
خدمات ســـفر خراســـان رضـــوی از اجـــرای برنامه های 
ویژه در شـــهر مشـــهد بـــرای میزبانی از زائـــران حضرت 
رضـــا)ع( در ایـــام ارتحال امـــام راحل خبـــر داد و گفت: 
»با توجـــه به اینکه رویکـــرد دولت به ســـمت بهره گیری 
از ظرفیت های مردمی اســـت در ایـــن تعطیلات پیش رو 
از توانمندی هـــای مردمـــی در میزبانـــی از زائـــران بهـــره 
خواهیـــم گرفت.« وی در ادامه با بیـــان اینکه تمهیدات 
لازم بـــرای اســـکان و حمـــل و نقـــل زائران فراهم شـــده 
اســـت، افزود: »بـــرای این ایـــام برگزاری نمایشـــگاه ها و 
مســـابقات فرهنگی و هنری و برپایی جشـــنواره با هدف 
ترویـــج فرهنگ امامت و ولایت و ســـیره ائمه معصومین 
پیش بینی شـــده اســـت.« علی عســـگری تأکید کرد:» با 
توجه به مناســـبت های پیش رو برنامه هـــای فرهنگی و 
زیارتـــی متناســـب با این ایـــام اجرا خواهد شـــد، در ایام 
عیـــد قربان بایـــد فضای شـــادمانی و نشـــاط همـــراه با 

میزبانی شایســـته از زائران وجود داشـــته باشـــد.«

 بانک پارسیان در کنفرانس  تقدیر از
»مدیریت نوین در عصر هوش مصنوعی«

در ســـومین کنفرانـــس »مدیریت نویـــن در عصر هوش 
مصنوعـــی«، کـــه در دانشـــکده مدیریت و حســـابداری 
دانشـــگاه علامه طباطبایی برگزار شـــد، بانک پارســـیان 
به عنـــوان یکـــی از حامیـــان این رویـــداد از ســـوی دبیر 

علمـــی کنفرانس مـــورد تقدیر قـــرار گرفت.
در ایـــن کنفرانـــس کـــه بـــا همـــکاری دانشـــگاه علامـــه 
طباطبایـــی و انجمـــن علـــوم مدیریت ایـــران و با حضور 
مسئولین و اساتید برجســـته دانشگاه های کشور، برگزار 

شـــد، لوح تقدیـــر به بانک پارســـیان اهدا شـــد.
درمتـــن ایـــن لوح ســـپاس کـــه به امضـــای دبیـــر علمی 
کنفرانـــس خطاب به دکتر شـــکرخواه، مدیرعامل بانک 
پارســـیان رســـید، از حضور، حمایت و همکاری ارزشمند 
بانـــک قدردانـــی و بر نقـــش ایـــن بانـــک در برپایی این 
رویـــداد علمـــی تأکیـــد شـــد. ایـــن کنفرانس بـــا هدف 
فراهم کردن بســـتر مناســـبی برای تعامل، تبادل دانش 
و بررسی آخرین دســـتاوردهای علمی در حوزه مدیریت 

و هـــوش مصنوعی برگزار شـــد.
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پس از 10 سال مدیریت سقائیان نژاد، شهردار جدید کار خود را آغاز کرد

توسعه قم با حفظ هویت دینی و ایرانی
گزارش

و کار گروهـــی، چهـــره این شـــهر را متحول کرده  
اســـت.«  اکبـــر بهنام جو بـــا تمجیـــد از عملکرد 
مدیریـــت شـــهری در یک دهـــه گذشـــته اظهار 
کـــرد: »شـــهرداری قـــم بـــا انســـجام مدیریتی و 
تلاش گروهی، توانسته چهره شهر را در بسیاری 
از حوزه هـــا متحـــول کنـــد و این تجربـــه موفق، 

الگویـــی قابل تکـــرار برای آینده اســـت.«
 وی در بخـــش دیگری از ســـخنان خـــود به این 
نکتـــه اشـــاره کرد کـــه وضعیـــت فعلـــی منظر و 
ســـیمای شـــهری قم در تراز یک شـــهر مذهبی 
نیســـت و باید اقدام مهمی در این زمینه صورت 
گیرد. وی اظهـــار کرد:  »بایـــد پروژه های عمرانی 
به گونه ای طراحی شـــوند که نمـــاد هویت دینی 
و ملی باشـــند و در آنها الگوهای ایرانی و اسلامی 
رعایـــت شـــود.« بهنام جـــو بـــا تأکیـــد بـــر اینکه 
پیوســـت فرهنگی شـــهر قم باید در همـــه ابعاد 
مدیریـــت شـــهری نمایان باشـــد، افـــزود: »لازم 
اســـت صدور مجـــوز برای ســـاخت مجتمع های 
مســـکونی و تجـــاری منوط بـــه انجام پیوســـت 
فرهنگی شـــود تا توسعه فیزیکی شـــهر با هویت 

فرهنگی آن هم راســـتا باشـــد.«
ع  ضـــو مو بـــه  همچنیـــن  قـــم  ر  ا ند ســـتا ا
خدمات رســـانی بـــه زائران اشـــاره کـــرد و گفت: 
»حمل ونقل، اســـکان و سرمایه گذاری در بخش 
اقامـــت باید متناســـب با شـــأن زائران باشـــد و 
مراکز اقامتـــی جدید با رویکـــرد خدمت محور و 
استاندارد در این شـــهر احداث شود.« وی نقش 
دولـــت را در مدیریت شـــهری، حمایتی توصیف 
کرد و گفت: »امسال از محل اوراق، ۲ هزار و ۵۰۰ 
میلیارد تومان به شـــهرداری قم اختصاص یافته  
اســـت و این حمایت با هدف پیشبرد طرح های 

عمرانـــی ادامه خواهـــد یافت.«
 وی در بخـــش دیگری از ســـخنان خود با اشـــاره 
به وضعیـــت نامطلـــوب فاضلاب در قـــم گفت: 
»شـــبکه فاضلاب این شهر نســـبت به بسیاری از 
شـــهرهای دیگر عقب تر اســـت و در حال حاضر 
کمتـــر از ۴۰ درصـــد مـــردم قـــم به این سیســـتم 
متصـــل هســـتند؛ در نتیجـــه بایـــد ۵۰۰ کیلومتر 

شـــبکه فاضلاب جدید احـــداث گردد.«
 اســـتاندار قم بـــا بیـــان اینکه زیرســـاخت های 
متناســـب با حجـــم انبوه ســـازی در قـــم فراهم 
نشـــده  اســـت، افـــزود: »ســـرانه های تفریحـــی، 
فرهنگـــی و ورزشـــی بایـــد به صـــورت عادلانـــه و 
بویـــژه در محلات محروم توســـعه یابـــد تا توزیع 

خدمـــات شـــهری عادلانه تر شـــود.«
 وی از اعـــلام آمادگی یک شـــرکت واگن ســـازی 
برای اختصـــاص یک خط واگن به قـــم خبر داد 
و گفت: »در صورت نهایی شـــدن این همکاری، 
فـــاز اول خط یک متـــرو راه اندازی خواهد شـــد 
و رایزنی هـــا با وزارت کشـــور برای تأمیـــن ناوگان 

مورد نیـــاز نیز در حال انجام اســـت.«

 ضرورت الحـــاق ۱۰۰ هکتار زمین با کاربری 
مسکونی و تجاری

رئیس شـــورای اســـلامی شـــهر قـــم نیز بـــا تأکید 
بـــر لـــزوم توســـعه حمل و نقـــل عمومـــی در قم، 
خواســـتار الحـــاق ۱۰۰ هکتـــار زمیـــن بـــا کاربری 
مســـکونی و تجـــاری بـــرای تأمیـــن خـــط متروی 
پردیســـان قـــم شـــد. روح الله امراللهـــی در آیین 
معارفـــه شـــهردار جدیـــد قـــم بـــر لزوم توســـعه 
حمل و نقل عمومی شـــهر قم تأکید کرد و گفت: 
»با توجه به توســـعه و مهاجر پذیر بودن شهر قم، 
نیازمند حمل و نقل عمومی به روز هســـتیم.« وی 
توســـعه حمل ونقل بویژه در مسیر ۱۵ کیلومتری 
پردیســـان تـــا حـــرم را از اولویت هـــای شـــهر قم 
دانســـت و خواســـتار حمایت ملی برای توســـعه 
زیرســـاخت های حمل ونقل شـــهری در قم شد.
 رئیس شـــورای اســـلامی شـــهر قـــم افـــزود: »با 
ســـاخت شـــهرک های جدیـــد، اجـــرای خط دو 
متروی قم از پردیســـان تا حرم یکی از مهم ترین 
پروژه هـــای حمل و نقلـــی قـــم به شـــمار می رود 
کـــه بایـــد اجـــرا شـــود.« امراللهـــی با اشـــاره به 
توســـعه پرشـــتاب منطقه پردیســـان گفت: »در 
۵ ســـال آینـــده، محـــدوده ای بـــا جمعیـــت نیم 
میلیون نفر در پردیســـان شـــکل می گیـــرد که با 
اتکا به خطـــوط اتوبوس و خودرو های ســـواری، 
پاســـخ گویی بـــه نیـــاز حمل ونقل ایـــن منطقه 
ممکـــن نیســـت.« وی با بیـــان اینکـــه ظرفیت 
دولت در انتشـــار اوراق مشارکت محدود است، 
ابراز امیدواری کرد کـــه دولت با الحاق ۱۰۰ هکتار 
زمین ویـــژه مترو به این پروژه کمـــک کند تا این 
طرح کلان به ســـرانجام برســـد که ایـــن مهم با 
حمایت اســـتاندار و نمایندگان مجلس شـــورای 

اســـلامی قابل تحقق اســـت.

ضرورت حفظ هویت فرهنگی و اسلامی
فرامـــرز عظیمـــی شـــهر دار جدیـــد قـــم نیـــز در 
آییـــن معارفه خـــود گفـــت: »خدمت بـــه زائران 
و مجـــاوران حرم مطهر حضـــرت معصومه)س( 

یک افتخـــار بزرگ اســـت.«
وی بـــا اشـــاره بـــه اینکه امیـــدوارم بـــا حمایت از 
مجموعه مدیریت شـــهری قـــم، گام های مؤثری 
در ادامـــه برداریم، افـــزود: »باید بررســـی کنیم 
که اولویت اول شـــهروندان قمـــی و زائران حرم 

کریمـــه اهل بیت)ع( چیســـت.«
 شـــهردار قـــم با بیـــان اینکـــه اولویـــت اول یک 
شـــهردار مردم هســـتند، عنوان کـــرد: »مردم از 
ما بـــا حفظ هویت فرهنگی و اســـلامی شـــرایط 

یـــک زیســـت مؤمنانـــه را می خواهند.«
 عظیمی با اشـــاره به اینکه مردم از ما کار جهادی 
همراه با برنامـــه و خدمت بی منت می خواهند، 
خاطرنشـــان کرد: »مردم از ما به جای سیاســـی 

کاری، سیاست کاری را می خواهند.«

ایـــران زمین – ســـرانجام پس از گذشـــت حدود 
یک مـــاه و نیم، تکلیف مدیریت ارشـــد شـــهری 
قم مشـــخص و شـــهردار جدید این شهر کار خود 
را آغاز کرد. ســـید مرتضی ســـقائیان نژاد، شهردار 
ســـابق و 7۰ ســـاله قـــم هرچنـــد پس از ۱۰ ســـال 
تصدی در شهرداری قم همچنان داوطلب ادامه 
مســـئولیت بود اما به دلیل اعلام بازنشســـتگی 
صلاحیت وی برای تداوم مسئولیت، احراز نشد 
و او از ســـمت خود اســـتعفا داد. پس از استعفای 
ســـقائیان نژاد، مجید متین فر با انتخاب شورای 
شـــهر قم به عنوان سرپرست شـــهرداری تعیین 
شـــد. ســـر انجـــام روز یکشـــنبه گذشـــته فرامرز 
عظیمـــی کـــه از ســـوی شـــورای شـــهر به عنوان 
شـــهردار جدید قم انتخاب شـــده بـــود، معارفه 
شـــد و کار خـــود را آغـــاز کرد. رئیس کمیســـیون 
عمران شـــورای شهر قم با اشـــاره به بازنشستگی 
ســـیدمرتضی سقائیان نژاد شـــهردار سابق قم به 
»ایران« گفت: »ایشـــان به مدت ۱۰ ســـال شهردار 

قم بود و ایـــن برای اولین بـــار در تاریخ مدیریت 
شـــهری قم اســـت که یک نفر ۱۰ ســـال در سمت 
شـــهردار ابقا باشـــد. همچنین با توجـــه به اینکه 
از نظر شـــرایط ســـنی در 7۰ ســـالگی قرار داشت 
و عضـــو هیـــأت علمـــی دانشـــگاه اصفهـــان هم 
بـــود، یـــک تا ســـه ســـال هـــم می توانســـت بعد 
از بازنشســـتگی در ســـمت شـــهردار باشـــد که از 
شـــرایط ایـــن مـــاده قانونی هـــم اســـتفاده کرده 
بود.« دکتر ســـید محمد حســـین دهنـــاد افزود: 
»آقای ســـقائیان نژاد در طول ایـــن مدت کارهای 
ارزشـــمندی انجام داد و به هر حـــال تجربه ثابت 
کرده اســـت که ۱۰ ســـال بـــرای یک مدیـــر اجرایی 
مـــدت زمان کافی اســـت تا تمام تـــوان مدیریتی 
خـــود را بـــرای حـــوزه مســـئولیتش بـــکار گیرد. 
مدیریـــت شـــهری قم پـــس از این مـــدت نیاز به 
مدیـــر ی تـــازه نفس داشـــت که بـــا ابتـــکارات و 
خلاقیت هـــا و توانمندی های خـــود بتواند گره از 
مشـــکلات قم بگشـــاید.« وی با اشـــاره به سوابق 
مدیریتـــی فرامـــرز عظیمـــی شـــهردار جدید قم 
گفت: »ایشـــان از پرسنل رسمی شهرداری تهران 
هســـتند و ســـمت قبلی وی، مدیرکل پشتیبانی 
وزارت کشـــور بـــود. همچنین مدیریت شـــرکت 

نوسازی عباس آباد و شـــهرداری برخی از مناطق 
تهران از ســـوابق مدیریتی اوســـت.« 

دهنـــاد با اشـــاره بـــه اولویت های شـــهرداری قم 
از نظر شـــورای شـــهر گفت: »مهم ترین اولویت 
راه انـــدازی فـــرودگاه بین المللـــی قم اســـت که 
تعطیل شـــده بـــود. موضـــوع دیگر متـــروی قم 
اســـت. در حـــال حاضـــر خـــط یک متـــروی قم 
آمـــاده اســـت و فقـــط بـــرای افتتـــاح ایـــن خط 
منتظـــر قطار و واگن هســـتیم. در ایـــن زمینه با 
شرکت مپنا که شـــرکت واگن ســـازی پارس زیر 
مجموعه آن اســـت توافقاتی انجام شـــده است. 
موضوع دیگر بحث توســـعه اطراف حرم حضرت 

معصومه)س( اســـت.«

رویکرد هویت دینی و ایرانی در اجرای پروژه ها
۱۰ سال مدیریت ســـقائیان نژاد در شهرداری قم، 
باعث شـــد تا بـــا انســـجام و پایـــداری مدیریتی 
بســـیاری از پروژه هـــا و برنامه های در دســـتور کار 
این شـــهر بـــه ثمر بنشـــیند و این نکتـــه در آیین 
تودیع و معارفه شـــهردار جدید قـــم از نظرها دور 
نمانـــد. اســـتاندار قم با اشـــاره به روند شـــتابان 
توســـعه مرکز استان گفت: »انســـجام مدیریتی 

رنا
: ای

س
عک


